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1. Mötets öppnande 
 

2. Val av ordförande för mötet 
 

VGRO Nils-Erik Borgström valdes till ordförande för mötet 
 

3. Val av sekreterare 
 
PCC Lars Kuntze valde till sekreterare för mötet 
 

4. Tillägg av punkter 
• Https: för domänen lions.se plus subdomäner 

 
5. Hur ser IT-bilden på kontoret ut i dag.  

 
• Kort genomgång av system och lagring av filer 

o Photo Shop, Adobe Creative Cloud och Office 2016 licenser används 
Bengt Lundblad kollar upp licensavtalen för dessa system  

o Telefonväxeln Antares med 4 anknytningar har levererats av Office 
Network. Avtalet sträcker sig till 2021. 

o Lagring av filer för MD sker på Dropbox. 
En översyn av struktur och behörighet plus en 
säkerhetsuppdatering av filerna på hårddisk skall ske. Även 
arkivering av mailfiler skall ses över.Ansvarig för det är Bengt 
Lundblad 

o One.com används i dag av Lions Quest för lagring av filer. 
Bengt Lundblad kontrollera med ansvariga för Lions Quest när vi 
kan flytta filer från One.com och när vi kan säga upp avtalet med 
One.com 



o Befintlig server på MD-kontoret skall ses över och eventuellt 
avvecklas. 
Bengt Lundblad ansvarar 

o Bredbandsleverantör för fiberkabeln är Ownit  
 

 
• MD’s hemsida teknik och uppdatering 

o Joomla, WordPress och Adobe Dreamweaver används för 
utveckling av MD’s hemsida. Det finns i dag ett problem 
beträffande Joomla på den server som används av webhotellet 24-
7. För att klara av den nya versionen av Joomla måste man byta 
server till binero.se. I samband med överflyttning bör också en 
säkerhetsuppgradering göras. http:  HTTPS:  
Cynthia Lo har kontakt med webbleverantören angående 
planering och uppgradering av säkerheten 

 
• MD´s hemsida behörighet, medlemmar / allmänhet 

Behörigheten till MD’s hemsida diskuterades. Login sekretessen är för 
enkel idag. 
Beslutades att se över sekretessen när ny hemsida utvecklas. 
 

• Ekonomisystem 
Ekonomisystemet för MD är Visma eEkonomi. Systemet fyller de krav och 
önskemål som behövs. Man använder också tilläggsmodulen Web Shop för 
att kunna hälla ordning på supplieslagret. Den årliga avgiften för systemet 
är ca 1200 kr. 
   

• Övriga system 
GoToMeeting. Systemet har börjat att användes av fler och fler inom MD. 
Licensavgiften för detta system betalas av MD. 
 

6. Hur ser IT-bilden ut för MD i övrigt 
 

• Sidosystem (medlemsregister)  
o Det svenska skuggregistret(Medlemsregistret) ligger i dag på en 

server som administreras av Martina Nordlund. Isaksson och 
Thomas Isaksson LC Bålsta. Registret bör ligga på MD,s webserver 
för att kunna administreras av MD-kontoret. 

              Lars Kuntze mailar Martina o Tomas för planering av flytt. 
 

• Åtkomst av register för tjänstemän 
En översyn av tillgång av filer i ”molnet” (Dropbox) diskuterades. Lösningen 
se ovan. 
 

• MyLCI (åtkomst, behörighet) 
En behörighetsgenomgång för vilka som kan och skall uppdatera i MyLCI 
bör snarast göras. 



I samband med omläggning från LCI så har vissa behörigheter ändrats. 
Lars Kuntze tar kontakt med Kent Benediktsson för genomgång. 
  

• Standards, Grafisk profil 
Viktigheten för användning av den Grafiska standarden diskuterades. 
Angeläget är att man i alla sammanhang poängterar att man skall följa 
denna standard. 
 

7. GDPR påverkar det oss? 
En policy för användning av de befintliga medlems- och kundregistren måste 
snarast göras. 
Bengt Lundblad och Cynthia Lo ansvarar för detta. 
 

8. MyLions utbildning/information 
Uppföljning av det webinar som LCI har hållit skall göras 
Lars Kuntze ansvara för detta tillsammans med Kent Benediktsson.  

 
 

 
 
____________________   ___________________ 
Lars Kuntze Sekreterare   Nils-Erik Borgström 
Ordförande 


